
ols

Iromr:iys, .oy
(

Ércezett : 2014 .l l'! I 0 9.düh
a

	

1

	

~rAr

	

»rNrj : L

	

rw'

	

1

	

A

r J .f(á r	 fi ] , _5{IY ',itt„ai~ufu

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés!

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi
)(XXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán
emberi erőforrások miniszteréhez, mint az egészségügyért felel ős kormánytagho z

„A jövőben is biztosítottak lesznek-e a légimentés feltételei? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr! .

Az egy hajtóművel rendelkező mentőhelikopterek további használatának uniós tilalmáról szóló hírek
ismét ráirányította a figyelmet a légimentés jövőjének kérdésére . Sajtóbeszámolók szerint a Magyar
Légimentő Nonprofit Kft-nek csupán két egymotoros gépe van, az országban szolgálatot teljesít ő
további öt, kétmotoros mentőhelikoptert bérlik .

A mentőhelikopter flotta jövőjével összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem tisztelt Miniszter
Úrhoz:

• Milyen szakaszban van a két egymotoros mentőhelikopter bérlésére kiírt közbeszerzés i
eljárás? Ha az eljárás már befejeződött, kérem, tájékoztasson, kivel, milyen idő tartamra és
mekkora bérleti díj meghatározásával kötöttek szerz ődést !

• Kitő l és mekkora összegért bérlik a jelenleg használt kétmotoros ment őhelikoptereket? Milyen
időtartamra kötötték ezeket a bérleti szerződéseket?

• Hosszú távon is bérelt mentőhelikopterekkel tervezik ellátni a légimentési feladatokat, vagy
esetleg tervben van saját tulajdonú helikopterek beszerzése ?

• A következő négy évben tervezik-e új légimentő bázisok kialakítását, illetve a
mentőhelikopter flotta bővítését ?

Budapest, 2014. július

Demeter Márta

országgyű lési képviselő
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